
Αποχωρώ από την 
προεδρεία του 
συλλόγου γεμάτος! 
Περήφανος για την εμπιστοσύνη των εμπόρων της πόλης μου που μου απένειμαν 

τον άτυπο τίτλο του μακροβιότερου προέδρου στον σύλλογο! Φεύγω βέβαιος πως 

αφήνω μια σημαντική παρακαταθήκη και άξιους συνεχιστές! 



είμασταν δυναμικά παρόν στις διεκδικήσεις.  
Με συμμετοχή σε κινητοποιήσεις,  με  δημόσιες 
τοποθετήσεις,  με  έγγραφες παρεμβάσεις στα κέντρα 
λήψης αποφάσεων!Ζητήματα όπως το ασφαλιστικό,  το 
νομοσχέδιο για την επανεκκίνηση της οικονομίας,  η  
μείωση προμήθειας των Τραπεζών από τη χρήση καρτών 
και  μηχανημάτων POS στις επιχειρήσεις,  
ταπροαπαιτούμενα του τρίτου μνημονίου (φορολογικό,  
ασφαλιστικό κόκκινα επιχειρηματικά δάνεια),  η  αύξηση 
των διοδίων,  η  εργαλειοθήκη του ΟΟΣΑ  τέθηκαν στο 
επίκεντρο των παρεμβάσεων μας,  ακόμα και  με ενέργειες 
στον ίδιον τον πρωθυπουργό,  καθιστώντας σαφές στα 
αρμόδια όργανα πως τίποτα δεν μπορεί  να γίνεται  και  να 
αποφασίζετε ερήμην του εμπορικού κόσμου.
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Ενδεικτικά μόνο 
θέλω να αναφέρω 
πως σαν σύλλογος 



για θέματα που άπτονται  της κοινωνίας 
και  των εμπόρων,  λχ  η  δημιουργία του 
Mal l  στην Σωλληνουργία,  ο  νέος 
κανονισμός λειτουργίας λαϊκών αγορών,  
το ΣΒΑΚ,  η  διαχείριση απορριμμάτων  και  

Διοργανώσαμε αλλά και συμμετείχαμε σε διαβουλεύσεις 

η έναρξη διαδικασίας κομποστοποίησης.   
Ο εμπορικός σύλλογος και  ο  πρόεδρος 
αποτελεί  μόνιμο μέλος της επιτροπής 
διαβούλευσης του δήμου Κορινθίων και  
της επιτροπής παιδείας.  02
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Σταθήκαμε με ευαισθησία
στο πλευρό των συμπολιτών μας

αναπτύσσοντας δράσης υποστήριξης και  
ουσιαστικής βοήθειας.  Η προσφορά τροφίμων 
στην ΘΕΟΠΡΟΣΦΟΡΆ της Ιεράς Μητρόπολης 
Κορίνθου,  η  διανομή δωροεπιταγών σε 
συμπολίτες μας που είχαν ανάγκη,  η  
διεξαγωγή σεμιναρίων κατάρτισης συμπολιτών 
μας για την καλύτερη είσοδο τους στην αγορά 
εργασίας,  ηυλοποίησηστοχευμένων ημερίδων  
για την ενημέρωση των πολιτών σε συνεργασία 
με φορείς της πόλης και  του νομού,  η  ενεργός 
συμμετοχή στο πρόγραμμα Κάνε –  μια -  Ευχή 
Ελλάδος,   η  συγκέντρωση τροφίμων και  ειδών 
ανάγκης στις εορταστικές περιόδους και  η  
διανομή τους,  είναι  μόνο κάποιες από αυτές.  03



που όχι  μόνο ενίσχυσαν οικονομικά  
την αγορά μας αλλά και  ά φησα ν  το 
«αποτύπωμα» της διοίκησης  μα ς  γ ια  
το πώς αντιλαμβανόμαστ ε τ ην  ύπα ρξ η 
και  λειτουργία του συλλόγου .   
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Ο σύλλογος μας 
απέκτησε «ταυτότητα» 
διοργανώνοντας και 
υλοποιώντας 
εκδηλώσεις
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Καθιερώσαμε την 
«ΛΕΥΚΗ ΝΥΧΤΑ»
μια β ρ αδιά  –  γ ιορτή γ ια  τους εμπόρους και  
του ς κατανα λωτές σ υνδυά ζοντας την με 
μου σι κά event  κα ι  δρά σ εις για παιδιά.  
Κάναμε  τον  ετήσ ιο χορό του εμπορικού 
συ λ λόγου ένα  από τα σημαντικότερα event  
τη ς χρ ονιά ς γ ια  την  πόλη με σημαντικές 
παρ ου σί ες της πόλης και  του νομού μας 
αλ λά και  επώνυμους καλλιτέχνες!



δι ε ξ ήχθ ησ αν με π ρωτοβουλία του 
συ λ λόγου μας στο κέντρο της 
πόλ η ς,  στον  Φλοίσ βο και  στην 
παρ αλ ία,  event  που τόνωσαν το 
σύ νολο της αγορά ς κα ι  όχι  μόνο τα 
ε μπορ ι κά  κα ταστήματατόσο σε 
ε ορταστικές π εριόδους όσο και  το 
καλοκαί ρι  .Σημαντικοί  καλλιτέχνες 
πλαισίω σαν ουκ ολίγες φορές τις  06

Μουσικά event 
με καλλιτέχνες 
και συγκροτήματα 
αναγνωρισμένα 
σε πανελλήνιο 
επίπεδο

εκδηλώσεις έναρξης των 
εκπτώσεων και  των προσφορών,  
μετατρέποντας ουσιαστικά το 
γεγονός σε εμπορική γιορτή!Άριστη 
υπήρξε πάντα η συνεργασία με το 
ΚΕΠΑΠ και  τον δήμο,  τα τελευταία 
χρόνια από κοινού υλοποιήθηκαν 
εκδηλώσεις για την Τσικνοπέμπτη,  
τις  Αποκριές κτλ.



αγοράς πρ οτρ έ ποντας κάθε  φορ ά τους καταναλωτές να 
μείνουν στη ν πόλη ,  να ψωνίσουν από τα ε μπορ ι κά τη ς 
Κορίνθου,  δίνοντας κίνη τρ α και  έ χοντας πάντα ως βάση  
τις  καλές τι μές και  τη ν υψη λή  ποιότη τα π ρ οϊόντων.  Ο  
Εμπορικός σύλλογος Κορ ίνθου ή ταν πάντα,  και  θα 
συνεχίσει  να ε ίναι  στο ρ υθμό τη ς ε ποχή ς,  δη μιουργώντας 
εκδηλώσεις για τη ν πόλη ,  συμβάλλοντας στη ν οι κονομία 
και  ανάπτυξή  τη ς!

Καθιερώσαμε την καμπάνια 
στήριξης της τοπικής
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Ως διοίκηση θέταμε 
στόχους κάθε χρονιά και 
δουλεύαμε πολύ για την 
υλοποίηση τους. 
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Η εξωστρ έφεια  τ ης πόλης,  η  τουριστική 
ταυτότητά  της,  η  δ ια φήμιση της  πόλ ης  μ ας  
ως ξεχωρ ιστό ς πρ ο ο ρ ισ μός,  ιστορικού,  
πολιτιστι κο ύ  κα ι  θρ ησ κε υ τικού 
ενδιαφέρ οντο ς,  η  Υπο στ ήριξη των  
επιχειρήσ ε ων στην  ο ι κονομ ική κρίση.  
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Δημιουργήσαμε  σ ελ ίδα  κοινωνικής 
δικτύωσης κα ι  Ι στοσ ελ ίδα  για  τον εμ πο ρικό  
σύλλογο υπη ρ ετώντα ς  τη ν εξωστρ έφεια το υ.  

Συστήσ αμε  επ ιτρ οπ ή  δια κα νονισμο ύ 
εμπορικών μ ισ θώσ εων.

Υποστηρίξαμε  τ ις  επ ι χ ει ρ ή σ εις  σε  
θέματα επιμόρ φωσ η ς  κα ι  εκπα ίδευσ η ς

Συμ μετείχαμε  σ ε  εκθέσ εις  για τ ην 
προβολή το υ τόπου κα ι  τη ς  α γορ ά ς   μ ας,  
εκθέσεις το π ι κές,  π ερ ιφερ εια κές  α λ λά και  
πανελλαδικές.

Φροντίσ αμε οι  σ χ έσ εις  μ ε τις  το πικές 
αρχές να είνα ι  ά ρ ιστες  κα ι  η  σ υνεργα σία 
εποικοδομητι κή .



10

Α υτή η άριστη συνεργασία με τους φορείς οδήγησε στην 
επιτυχία της χρηματοδότησης και  υλο πο ίησης το υ 
Ανο ιχτού Κέντ ρου Ε μπορίο υ της Κο ρίνθο υ ,  

ένα έργο που ξεκινά στις επόμενες εβδομάδες σε 
σ υνεργασ ία με το δήμο Κορινθίων και  αναμένεται  να 
αναμορφώσει  την αγορά μας!

Με χρηστή  διοίκηση ,  τακτικό  δ ιο ικητικό  
και  ο ικονομικό απολογ ισμ ό  κατορθώσαμε να 
ανάγουμε τον σύλλογο σε υπόδειγμα οργάνου και  
βεβαίω ς να τον καθιερώσουμε ως σημαντικό 
σ υνομιλ ητή και  παράγοντα λήψης αποφάσεων.

Ο δρόμος   ωστόσο είναι  ακόμα  μα κ ρ ύς  κα ι  
εκε ίνα που έχουν να γίνουν πολλά !  





Εύχομαι καλή δύναμη και κάθε επιτυχία 
στους επόμενους, θα είμαι πάντα παρών! 
Πάντα άνθρωπος του επιχειρείν, 
της προσφοράς, της συμμετοχής! 

Βασίλης Γεώργαρης


